深圳市帕骐电子科技有限公司
产品部-10新品上架描述表

VN1055B

1.产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
双DVD播放器：10.1寸超薄高清显示屏，可满足孩子们同时共享同一卡通片，或根据各自兴趣爱好，同时独享不同的电影或音乐，让孩子不再哭闹，让父母不再烦恼。
2.放碟方便，性能稳定：顶部吸入式设计，吸碟顺畅，车上取放碟更加便捷，延长碟片使用寿命，全新系统升级，读碟性能更加稳定；
3.超值对装有线耳机：搭载同色系头戴式对装有线耳机，声音输出更加稳定，音质清晰，保护儿童听力，保证彼此的独享空间不被打扰；
4.多方式播放，轻松方便：兼容性广，支持全区播放；同时支持多格式，USB/TF卡可下载音乐，视频或图片，丰富你的路途影音库，让娱乐不重样；断电记忆功能，随时无缝衔接你的观看进度条；
5.通用支架，无损安装：可伸缩式支架，搭配不同厚度的塑料套管，适用市场上主流车型的汽车头枕，同时防止汽车头枕杆磨损；更加人性化的设计，视角可调，防震效果好，确保画面更加稳定，观看角度更加舒适。
【支架(最短17cm,最长23.5cm)；塑料套管（范围10.2， 11.2，12.2，14， 16mm）】

6.电池审核，无内置锂电池以及遥控器电池，无需电池审核，可以走不带电物流。
2.技术参数

屏幕尺寸： 10.1寸

分辨率：1024*600*3RGB（LED背光）

喇叭功率：2*2W@1KHZ

工作电压：DC 9-14.4V

工作电流：MAX POWER 1.5A

视频输出：75Ω/2Vp-p

音频输出：75Ω/2Vp-p

谐波失真：音频输出THD 1% A计权，喇叭输出THD10%

信噪比：音频输出 82dbi   喇叭输出 60dbi

激光波长：650nm

工作环境：温度5-40℃，湿度＜90%

彩盒尺寸： mm
产品毛重：g
单机净重：g

尺寸： mm

安装/使用说明

请参考说明书

4.包装

2 x 10.1寸吸入式DVD播放机；

1 x 一拖二车充；

1 x AV互联线；
2 x 红外遥控器；

2 x 有线耳机
2 x头枕安装支架。
1 x 说明书（6语合一）；

1 x 快速操作指南（英语）
参考链接

B07BSMLVG1(美国站)，B06WGPWR99(美国站)
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

Dual Headrest DVD Player: 10.1 inch dual ultra-thin HD display, lets your kids share the same movie or watch 2 different movies simultaneously, which can easily meet the needs of different children.

Suction Type Optical Drive: Slot-in headrest dvd player will load or pop-out the disc automatically, protect the loader and disc, much easier for kids to change disc by themselves. New upgrade system with more stable disc-reading performance.
Two Pairs of Value-added Wired Headphones: The 2 wired headphones can provide enough volume and clear sound quality when watching the movie without any noise effect on others.
Supports USB/TF Playback&Region Free: Allows you to play all of your downloaded media on both screens. The Last Memory function ensures you would never lost on the progress bar. 
Universal Headrest Mounting Bracket: Retractable mounting bracket with different thickness of plastic drive-pipes, which can hold the player sturdy and firmly, allows you to adjust the screen angle freely for a better viewing angle and can be used on headrests in different sizes.

(The length of the mounting bracket:17-23.5cm, the size of plastic drive-pipes:10.2, 11.2,12.2,14,16mm)
Technical Specification

Screen size: 10.1 inch 

Resolution：1024*600*3RGB LED backlight

Speaker power：2*2W@1KHZ
Working voltage：DC9-14.4V
Working current：MAX POWER 1.5A 

Video output：75Ω/2Vp-p

Audio output：75Ω/2Vp-p

THD：1% A weighting（speakers） 10%（headphones）

SNR：60db（speakers） 82dB（headphones）

Laser wavelength：650NM

Working environment：temperature 5-40℃，humidity ＜90%

Color box size： mm
Gross weight：g

Net weight: g
Product size: mm
Package

2 x Headrest slot-in DVD players
1 x Car charger splitter

1 x AV link cable
2 x Remote controls

2 x Wired headphones
2 x Headrest brackets
1 x User manual

1 x Quick start guide
Reference Link

B07BSMLVG1(美国站)，B06WGPWR99(美国站)

